
PROTOKÓŁ Nr  7 
z VII sesji Rady Miasta Marki,  

która odbyła się w dniu 18 kwietnia 2007 roku 
 

O godzinie 1400 VII sesję Rady Miasta Marki otworzyła Przewodnicząca Maria 
Przybysz – Piwko,  przywitała wszystkich obecnych i stwierdziła quorum (listy obecności 
radnych oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 do protokołu).  
Porządek obrad doręczony radnym przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z VI sesji z dnia 21 marca 2007 roku. 
5. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 45). 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr V/23/2007 Rady Miasta 

Marki z dnia 21 lutego 2007 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2007 rok  
(Druk nr 51). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego Programu Inwestycyjnego 
dla miasta Marki na lata 2008 – 2011 (Druk nr 46). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy 
Społecznej w Markach (Druk nr 50). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Miasta Marki  
z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w roku 2007 (Druk nr 47). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne  
(Druk nr 42). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do 
zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej  
(Druk nr 43). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym udziału w nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne  
(Druk nr 44). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w Markach  
(Druk nr 49). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Markach   
(Druk nr 48). 

15.Zmiany w składach Komisji stałych Rady Miasta Marki. 
16.Interpelacje i zapytania radnych. 
17.Sprawy różne. 
18. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Pkt 3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
Nie zostały zgłoszone żadne wnioski w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
Pkt 4. Przyjęcie protokołu z VI sesji z dnia 21 marca 2007 roku. 
 
Do chwili rozpoczęcia sesji radni nie wnieśli na piśmie żadnych poprawek, ani uzupełnień                 
do protokołu, w związku z powyższym Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko 
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zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu Nr 6 z VI sesji Rady Miasta Marki          
z dnia 21 marca 2007  roku. 
 
Głosowanie 
za przyjęciem protokołu – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 1 
W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych. 
 
Protokół z VI sesji Rady Miasta Marki z dnia 21 marca 2007 roku został przyjęty. 
 
Pkt 5. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 45). 
 
Informacja o pracy Burmistrza od 13 marca do 11 kwietnia 2007 roku stanowi załącznik  
nr 2 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński udzielił odpowiedzi na pytania sformułowane przez radnego 
Jacka Orycha dotyczące punktu 4. oraz  radnego Jana Orłowskiego dotyczące punktu  
1. informacji. 
 
Pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr V/23/2007 Rady Miasta 
Marki z dnia 21 lutego 2007 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2007 rok  
(Druk nr 51). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński omówił proponowane zmiany do uchwały budżetowej.  
Informacja o zmianach stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 51. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Radna Urszula Paszkiewicz zwróciła uwagę na pomyłkę w załączniku nr 6 do uchwały:  
w dochodach własnych szkół i wydatkach realizowanych z dochodów własnych omyłkowo 
środki Zespołu Szkół nr 1 zostały zapisane jako środki Zespołu Szkół nr 2 i na odwrót. 
 
Skarbnik Sławomir Koc poprawił pomyłkę w załączniku nr 6 do omawianej uchwały. 
 
Radny Tadeusz Skłodowski powtórzył pytania formułowane przez radnych podczas Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej.  
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie zmieniającej uchwałę nr V/23/2007 Rady Miasta Marki z dnia 21 lutego 2007 roku 
w sprawie budżetu Miasta Marki na 2007 rok (Druk nr 51). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 12 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 7 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
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Uchwała została podjęta, otrzymała Nr VII/36/2007 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego Programu 
Inwestycyjnego dla miasta Marki na lata 2008 – 2011 (Druk nr 46). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały. Podkreślił, że Wieloletni Program 
Inwestycyjny (WPI) może być corocznie aktualizowany. Szczególną uwagę zwrócił, m.in. na: 
program budowy dróg; rewitalizację wybranych obszarów miasta; realizację potrzeb oświaty 
– budowa hali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 4 oraz budowa nowego gimnazjum; 
potrzeby związane z budową wodociągów; rozbudowę obiektu sportowego przy ul. Wspólnej. 
Jednocześnie Burmistrz zgłosił autopoprawkę wynikającą z uwag zgłoszonych przez radnych; 
wykreślić słowa: „przy ul. Wspólnej” na stronie 2 i 8 projektu uchwały w Dziale 801 
Rozdziale 80101 § 6050 w pozycjach dotyczących budowy gimnazjum.  
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 46. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
- radny Grzegorz Młodzianowski i radny Ryszard Korotko, którzy poruszyli kwestię 
zagospodarowania terenu Szkoły Podstawowej nr 1  w roku 2009; 
- radny Tadeusz Skłodowski, który złożył wniosek o poddanie pod głosowanie zadania 
inwestycyjnego w 2008 roku „budowa ciągu pieszo – jezdnego od ul. Sportowej”; 
- radna Elżbieta Brzozowska, zdaniem której poprawa komunikacji na ul. Sportowej jest 
niezbędna, 
- radny Bogusław Dąbkowski, który zaproponował, aby przesunąć na 2009 rok zadanie  
„budowa ciągu pieszo – jezdnego od ul. Sportowej”, 
- w kwestii ul. Sportowej głos zabrali również radni: Paweł Chojnowski, Marek Kroczek, 
Tadeusz Pasternak. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński wyjaśniał wątpliwości i szczegóły; przedstawił argumenty 
przemawiające za budową ciągu pieszo – jezdnego od ul. Sportowej (dogodna komunikacja 
do nowego Komisariatu, przychodni zdrowia, biblioteki, poczty – obecny stan jest zły). 
Burmistrz zaproponował autopoprawkę polegającą na przesunięciu z roku 2008 na 2009 rok 
zadania inwestycyjnego:  „budowa ciągu pieszo – jezdnego od ul. Sportowej”. 
 
Na tym zakończona została dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dla miasta Marki na lata 2008 – 2011 
(Druk nr 46) wraz z autopoprawkami. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 12 
przeciw – 1 
wstrzymujących się – 7 
W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr VII/37/2007 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy 
Społecznej w Markach (Druk nr 50).
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przypomniał, że Ośrodek Pomocy Społecznej funkcjonuje   
w Markach od 1990 roku i gmina poprzez tę jednostkę realizuje swoje zadania wynikające  
z ustawy o pomocy społecznej z dnia 12 marca 2004 roku. Obecnie obowiązujący statut OPS 
uchwalony 1 lipca 1997 roku – Uchwałą Nr XLI/189/1997, ze względu na zmiany ustawowe, 
w niektórych punktach stał się nieaktualny.  
Burmistrz zgłosił następujące autopoprawki: 

1. w § 2 uchwały zapis; „(…) Rady Miejskiej Marki (…)” zastąpić zapisem: „(…) Rady 
Miejskiej w Markach (…)”, 

2. aby § 7 Statutu ust. 2 otrzymał brzmienie: „Czynności z zakresu prawa pracy wobec 
Kierownika Ośrodka wykonuje Burmistrz Miasta Marki.”, 

3. aby w § 4 pkt 7 Statutu otrzymał brzmienie: „wykonywanie czynności związanych  
z dożywianiem dzieci”. 

 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 50. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu 
 
Burmistrz Janusz Werczyński udzielił odpowiedzi na pytania radnego Jana Orłowskiego  
i radnego Tadeusza Pasternaka. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Markach (Druk nr 50) wraz  
z autoporawkami. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 20 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr VII/38/2007 i stanowi załącznik nr 12  
do protokołu. 
 
Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Miasta Marki  
z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w roku 2007 (Druk nr 47).
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przypomniał, że w dniu 21 lutego 2007 roku Rada Miasta 
uchwałą Nr V/24/2007 przyjęła program współpracy Miasta Marki z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  
w roku 2007; w § 3 tej uchwały zapisane zostało, że „uchwała podlega ogłoszeniu  
w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego”, a w § 4, że „uchwała wchodzi  
w życie po upływie 14 dni od jej ogłoszenia”; Wojewoda Mazowiecki rozstrzygnięciem 
nadzorczym stwierdził nieważność tej uchwały, ponieważ w Dzienniku Urzędowym ogłasza 
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się, m.in. akty prawa miejscowego, które zawierają przepisy ogólnie obowiązujące, a uchwała 
nr V/24/2007 nie jest aktem prawa miejscowego.  
Burmistrz wyjaśnił, że projekt uchwały zapisany w Druku nr 47 zawiera ten sam program,  
ale nie zawiera zapisów dotyczących publikacji. 
 
Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty w Druku nr 47. Opinia Komisji stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 47. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko przedstawiła rozstrzygnięcie nadzorcze 
Wojewody Mazowieckiego (kopia rozstrzygnięcia nadzorczego stanowi załącznik nr 16  
do protokołu). 
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie programu współpracy Miasta Marki z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2007 (Druk nr 47). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr VII/39/2007 i stanowi załącznik nr 17  
do protokołu. 
 
Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne  
(Druk nr 42).
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił projekt uchwały dotyczący sprzedaży 
nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne położonej w Markach przy  
ul. Małej nr ewid. 18/15 w obrębie 1-09 o powierzchni 12 m2 (sprzedaż w celu poprawy 
warunków zagospodarowania nieruchomości). 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 42. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, 
stanowiącej mienie komunalne (Druk nr 42). 
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Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr VII/40/2007 i stanowi załącznik nr 20  
do protokołu. 
 
Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej  
(Druk nr 43). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił projekt uchwały dotyczący nieruchomości 
gruntowej stanowiącej własność osób fizycznych, położonej w Markach w rejonie  
ul. Legionowej oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr. ewid. 65/2 w obrębie 1-05  
o powierzchni 1614 m2. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 43. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu nieruchomości gminnych, 
niezabudowanej nieruchomości gruntowej (Druk nr 43). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 20 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr VII/41/2007 i stanowi załącznik nr 23  
do protokołu. 
 
Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym udziału w nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne  
(Druk nr 44).
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił projekt uchwały dotyczący udziału wynoszącego  
¼ części we współwłasności nieruchomości gruntowej stanowiącej mienie komunalne 
położonej w Markach przy ul. Fabrycznej, działka nr ewid. 12/2 w obrębie 5-05  
o powierzchni 1280 m2. 
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Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 44. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński udzielił odpowiedzi na pytania radnych: Jana Orłowskiego, 
Grzegorza Młodzianowskiego, Kazimierza Kędzierskiego, Tadeusza Pasternaka i Bogusława 
Dąbkowskiego. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym udziału w nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej mienie komunalne (Druk nr 44). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 15 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 5 
W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr VII/42/2007 i stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w Markach  
(Druk nr 49).
 
Kopia projektu uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że z inicjatywy mieszkańców proponuje  
się zmianę nazwy położonej w północnej części miasta Marki ulicy „Gwardii Ludowej”  
na nazwę „Michalicka”. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 49. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
Radny Bogusław Dąbkowski i Tadeusz Pasternak krytycznie odnieśli się do zaproponowanej 
nazwy ulicy „Michalicka”. 
W krótkiej dyskusji głos zabrali również radni: Paweł Chojnowski i Paweł Adamczyk. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie wniosku w sprawie 
przesłania projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w Markach (Druk nr 49)  
do Komisji  Oświaty, Kultury i Sportu w celu ponownego rozpatrzenia. 
 
Głosowanie 
za przyjęciem wniosku – 10 
przeciw – 9 
wstrzymujących się – 1 
W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w Markach (Druk nr 49) został przesłany  
do Komisji  Oświaty, Kultury i Sportu w celu ponownego rozpatrzenia. 
 
Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Markach   
(Druk nr 48).
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Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że z inicjatywą nadania nazw ulicom wystąpili 
mieszkańcy, zgłaszając jednocześnie propozycje nazw (kopie pism stanowią załącznik nr 30 
do protokołu): 

1. pani Sylwia Kwas i pan Piotr Matusiak zaproponowali nazwę „ul. Husarii” dla drogi 
wewnętrznej przebiegającej prostopadle od ul. Onufrego Zagłoby do ul. Rocha 
Kowalskiego w Markach (dz. nr ew. 48/1 i 47/2 w obr. 5-07);  

2. pani Katarzyna Wojciechowska i pani Ewa Rogólska zaproponowały nazwę  
„ul. Urocza” dla drogi wewnętrznej przebiegającej prostopadle od ul Szkolnej  
do działki nr ewid. 33/2 w obrębie geodezyjnym 5-11 w Markach (dz. nr ew. 13/30  
w obr. 5-11). 

Burmistrz zacytował również fragment ustawy o drogach publicznych: „drogi niezliczone  
do żadnej kategorii dróg publicznych, w szczególności drogi w osiedlach mieszkaniowych, 
dojazdowe do gruntów rolnych i leśnych, dojazdowe do obiektów użytkowanych przez 
przedsiębiorców, place przed dworcami kolejowymi, autobusowymi i portami oraz pętle 
autobusowe są drogami wewnętrznymi ”. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 48. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie nadania nazw ulicom w Markach  (Druk nr 48). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 1 
W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr VII/43/2007 i stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
 
Pkt 15. Zmiany w składach Komisji stałych Rady Miasta Marki.
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  
z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetowo – Gospodarczej  
z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska z opinią Radcy Prawnego stanowi 
załącznik nr 35 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz–Piwko zacytowała ust. 2 i ust. 8 § 11 Statutu Miasta 
Marki:  
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- ust.2. „Wyboru członków komisji rada dokonuje w odrębnych  głosowaniach zwykłą 
większością głosów .” 
- ust.8. „Propozycje składu osobowego komisji oraz zmian w tym składzie 
przedstawia przewodniczący rady na wniosek radnych, klubów radnych lub komisji.” 

 
Przewodnicząca Rady odczytała rezygnację z członkostwa w Komisji Zdrowia, Opieki 
Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska radnego  Jana Orłowskiego – 
rezygnacja stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
Radny Jan Orłowski w formie ustnej wycofał swoją rezygnację i zobowiązał się do złożenia 
pisma w tej sprawie. 
 
Następnie Przewodnicząca Rady odczytała: 
- pismo radnego Pawła Chojnowskiego w sprawie rezygnacji z prac w Komisji Zdrowia, 
Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska, a wstąpienia  
do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz e-mail, w którym radny informuje o wycofaniu 
ww. pisma – pisma stanowią załącznik nr 37 do protokołu, 
- pismo radnego Ryszarda Korotko w sprawie przeniesienia go z Komisji Oświaty, Kultury  
i Sportu do Komisji Budżetowo – Gospodarczej – pismo stanowi załącznik nr 38  
do protokołu,  
- pismo radnego Ryszarda Korotko w sprawie wycofania wniosku o powołanie Doraźnej 
Komisji ds. Transportu Autobusowego - pismo stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Klubu Radnych „Wspólnota Marki” Elżbieta Brzozowska w imieniu Klubu 
zgłosiła radnego Marka Mańka jako kandydata do składu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
oraz do Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 
 
Radny Marek Mańk wyraził zgodę na udział w pracach obydwu Komisji. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie odwołania 
ze składu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu radnego Marka Kalisiaka z powodu wygaśnięcia 
mandatu radnego. 
 
Głosowanie I 
za odwołaniem radnego Marka Kalisiaka  – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Radny Marek Kalisiak został odwołany ze składu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie odwołania 
ze składu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu radnego Ryszarda Korotko na skutek rezygnacji 
z udziału w pracach Komisji. 
 
Głosowanie II 
za odwołaniem radnego Ryszarda Korotko  – 14 
przeciw – 1 
wstrzymujących się – 4 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
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Radny Ryszard Korotko został odwołany ze składu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie powołania  
w skład Komisji Oświaty, Kultury i Sportu radnego Marka Mańka.       
 
Głosowanie III 
za powołaniem radnego Marka Mańka  – 17 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 2 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Radny Marek Mańk został powołany w skład Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie odwołania 
ze składu Komisji Budżetowo – Gospodarczej radnego Marka Kalisiaka z powodu 
wygaśnięcia Mandatu radnego. 
 
Głosowanie IV 
za odwołaniem radnego Marka Kalisiaka  – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Radny Marek Kalisiak został odwołany ze składu Komisji Budżetowo - Gospodarczej. 
 
W związku z tym, że zostały zgłoszone dwie kandydatury na jedno wolne miejsce w składzie 
Komisji Budżetowo – Gospodarczej ustalono, że głosowania zostaną przeprowadzone  
w kolejności alfabetycznej: jako pierwszy kandydat radny Ryszard Korotko, jako drugi radny 
Marek Mańk. Jednocześnie  zdecydowano, że każdemu głosującemu przysługuje tylko jeden 
głos „za”. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie powołania  
w skład Komisji Budżetowo – Gospodarczej radnego Ryszarda Korotko       
 
Głosowanie V 
za powołaniem radnego Ryszarda Korotko  – 8 
przeciw – 7 
wstrzymujących się – 3 
W trakcie głosowania obecnych było 18. radnych. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie powołania  
w skład Komisji Budżetowo – Gospodarczej radnego Marka Mańka.       
 
Głosowanie VI 
za powołaniem radnego Marka Mańka  – 10 
przeciw – 6 
wstrzymujących się – 2 
W trakcie głosowania obecnych było 18. radnych. 
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W skład Komisji Budżetowo – Gospodarczej został powołany radny Marek Mańk. 
 
Przewodniczący Klubu Radnych MSG „O Przyszłość Marek” Jacek Orych zgłosił radnego 
Ryszarda Korotko jako kandydata do Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Środowiska. 
 
Radny Ryszard Korotko wyraził zgodę. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie powołania  
w skład Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Środowiska radnego Ryszarda Korotko.       
 
Głosowanie VII 
za powołaniem radnego Ryszarda Korotko  – 18 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 18. radnych. 
 
Radny Ryszard Korotko został powołany w skład Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska. 
 
Uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu otrzymała 
Nr VII/44/2007 i  stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 
 
Uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetowo – Gospodarczej otrzymała 
Nr VII/45/2007stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 
Uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska otrzymała Nr VII/46/2007 stanowi 
załącznik nr 42 do protokołu. 
 
Radny Ryszard Korotko powiedział, że jest mu przykro, ponieważ nie został powołany  
w skład Komisji Budżetowo – Gospodarczej oraz, że: „ …bardzo by mnie ciekawiło zdanie 
każdego z Państwa, który głosował przeciwko mnie, przeciwko mojej kandydaturze  
do Komisji (…) Budżetowo - Gospodarczej dlaczego, żeby to po prostu uzasadnił, to jest 
bardzo ciekawe …”.    
 
W krótkiej dyskusji radni: 
- Marek Mańk wyraził zdziwienie, oczekiwaniem radnego Ryszarda Korotko, ponieważ  radni 
nie mają obowiązku uzasadniania, dlaczego głosują „za” lub  „przeciw”; 
- Jan Orłowski i Grzegorz Młodzianowski tłumaczyli, że korzystne byłoby, aby radny 
Ryszard Korotko, jako członek Komisji Rewizyjnej był również członkiem Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej. 
 
Radny Paweł Chojnowski zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji, ale jednocześnie 
powiedział, że „… przydałaby się realizacja mojego wniosku o powołanie doraźnej Komisji 
Statutowej, który gdzieś utknął; to że było głosowanie nad jakimś ciałem, to nie ma 
znaczenia; był mój wniosek, który dalszy ciąg powinien mieć …” 
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Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko przypomniała, że na poprzedniej sesji w dniu 
21 marca został powołany Zespół ds. Statutowych. 
 
Radny Kazimierz Kędzierski poinformował, że w poprzedniej kadencji Rady był członkiem 
zespołu, który pracował społecznie przez 2 lata nad nowym Statutem. Radny zauważył,  
że gdy teraz został powołany Zespół ds. Statutowych, który również będzie pracował 
społecznie (nie będą wypłacane za tę pracę diety) to radny Chojnowski nie wyraził zgody na 
pracę w tym zespole. 
 
Radny Paweł Chojnowski stwierdził, że jego wniosek „…musi stanąć na sesji i być 
odrzucony, po prostu …” 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko powiedziała, że na następnej sesji Rada 
Miasta jeszcze raz zajmie się wnioskiem radnego Pawła Chojnowskiego. 
 
Pkt 16. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie wpłynęła żadna interpelacja. 
 
Nie zgłoszono żadnych pytań. 
 
Pkt 17. Sprawy różne. 
 
1.Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko: 

1. odczytała pismo radnego Jacka Orycha kierowane do Przewodniczącej Komisji 
Rewizyjnej „o dokonanie, w ramach prac podległej Komisji, analizy i oceny 
wykonanego w roku 2006 odwodnienia ulicy Dużej w Markach” – kopia pisma 
stanowi załącznik nr 43 do protokołu; 
Pismo zostało przekazane Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki. 

2. odczytała pismo Klubu Radnych MSG „O Przyszłość Marek” kierowane  
do Burmistrza Miasta „o wyrażenie zgody na udostępnienie kserokopii kompletu 
dokumentacji dotyczącej budowy drogi S – 8 oraz drogi S – 17 (Wschodniej 
Obwodnicy Warszawy), jak również o sukcesywne przekazywanie kserokopii nowej 
dokumentacji dotyczącej w/w tematów” – kopia pisma stanowi załącznik nr 44  
do protokołu; 
Pismo zostało przekazane Burmistrzowi Miasta. 

3. odczytała pismo Klubu Radnych MSG „O Przyszłość Marek” kierowane  
do Burmistrza Miasta „o wyrażenie zgody na udostępnienie kserokopii kompletu 
dokumentacji dotyczącej komunikacji autobusowej na terenie Miasta Marki oraz 
przekazywanie do Klubu Radnych MSG kserokopii nowej korespondencji  
i dokumentacji związanej ściśle z tematem komunikacji w naszym mieście” – kopia 
pisma stanowi załącznik nr 45 do protokołu; 
Pismo zostało przekazane Burmistrzowi Miasta. 

4. przedstawiła Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań Gminnego Planu 
Gospodarki Odpadami dla miasta Marki za lata 2004 – 2006 – kopia sprawozdania 
stanowi załącznik nr 46 do protokołu; 
Sprawozdanie zostało przekazane Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska. 
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5. przedstawiała pismo Komisariatu Policji w Markach: „Charakterystyka zagrożeń 
rejonu działania Komisariatu Policji w Markach” – kopia pisma stanowi załącznik  
nr 47 do protokołu; 
Pismo zostało przekazane Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Środowiska. 

6. oczytała pismo podpisane przez Starostę Powiatu Wołomińskiego Macieja 
Urmanowskiego, w którym przekazuje wniosek Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
„aby w okresie najbliższych dwóch lat 2007 i 2008 odbyły się sesje Rad Gmin 
omawiające ocenę bezpieczeństwa i porządku publicznego w swojej gminie  
z udziałem (…)” m.in. przedstawicieli Prokuratury Rejonowej w Wołominie, 
Komendanta Powiatowego Policji w Wołominie, Komendanta Powiatowego PSP  
w Wołominie – kopia stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego  
i Ochrony Środowiska Elżbieta Brzozowska poinformował, że w marcu br. odbyło się 
posiedzenie Komisji z udziałem przedstawicieli Komisariatu Policji w Markach  
i Komendy Powiatowej Policji w Wołominie. 

7. odczytała zaproszenie na organizowany pod patronatem Burmistrza Miasta Maki  
w związku z obchodami 40 – lecia nadania praw miejskich w Mareckim Ośrodku 
Kultury wernisaż wystawy pt. „Prezentacje Plastyki Mareckiej 2007”,  który odbędzie 
się w dniu 22 kwietnia o godzinie 1600. 

 
2.Radny Jacek Orych odtworzył nagranie dźwiękowe (dyktafon) reportażu z programu 
telewizyjnego Kurier Warszawski z dnia 24 marca br. dotyczącego zagospodarowania terenu 
fabryki Briggsów w Markach. 
Zapytał również, czy bez udziału Rady Miasta zostały podjęte jakieś decyzje dotyczące 
współpracy z panem Wojciechem Trzcińskim w sprawie utworzenia w fabryce Briggsów 
centrum kulturalnego? 
 
Zastępca Burmistrza Krzysztof Wnuk wyjaśnił, że dotychczas nie zostały podjęte żadne 
zobowiązania, a wszelkie informacje na temat możliwości utworzenia centrum kulturalnego 
na terenie dawnej fabryki Briggsów zostały przekazane Radzie Miasta.  
 
W dyskusji głos zabrali: 
- radny Jan Orłowski poinformował, że są również inne oferty np. Fundacja Centrum Tańca 
Współczesnego chciałaby zagospodarować ten obiekt; 
- radny Ryszard Korotko powiedział, że „są inne oferty (…); mówi się o wysokiej kulturze,  
a gdzie młodzież ma się bawić?”; dodał, że można w tym miejscu stworzyć np. Ośrodek 
Kultury Młodzieżowej dla Powiatu; 
- radny Tadeusz Skłodowski powiedział, że Rada powinna być informowana o wszystkich 
ofertach; tematem powinna zająć się Komisja Oświaty, Kultury i Sportu i Komisja 
Budżetowo - Gospodarcza; 
- radny Kazimierz Kędzierski stwierdził, że Rada zdecyduje, jakie środki i na jakie 
rozwiązanie w kwestii fabryki Briggsów przeznaczyć, a Burmistrz będzie zobowiązany  
do realizacji zadania. Każdy może przedstawić pomysł na zagospodarowanie tego obiektu,  
a Rada rozważy wszystkie oferty i wybierze najlepszą. 
- Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko przypomniała, że pan Wojciech Trzciński 
proponuje kompleksowe zagospodarowanie całego obiektu i dlatego warto się nad tym 
zastanowić; dotychczas nie było ostatecznych ustaleń w tej kwestii, np. propozycja 
Trzcińskiego to sposób na zainteresowanie młodzieży inną ofertą kulturalną niż dyskoteka. 
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- radny Marek Mańk zwrócił uwagę, że to bardzo duże przedsięwzięcie i ogromne koszty;  
jego zdaniem należy skorzystać z doświadczeń innych miast w tej dziedzinie, np. Łodzi  
i przystąpić do tego kompleksowo; należy liczyć się z tym, że inwestor, który nie dysponuje 
odpowiednim kapitałem na zagospodarowanie całego obiektu będzie oczekiwał dużego 
wsparcia od gminy; 
- radny Marek Szczepanowski, w kwestii dyskoteki w Markach, poinformował, że w Markach  
powstaje dyskoteka dla ponad 1000 osób przy ul Dużej (dawny PREMED). 
 
3.Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko udzieliła odpowiedzi na pytania radnego 
Tadeusz Skłodowskiego i radnego Ryszarda Korotko dotyczące procedury składania 
oświadczeń lustracyjnych. 
 
Zdaniem radnego Tadeusza Skłodowskiego istnieje problem z obiegiem dokumentów; radny 
powiedział m.in.: „(…) dla mnie osobiście, Panie Burmistrzu Biuro Rady, to jest Biuro  
dla nas; jeżeli ja pismo kieruję do Pani Przewodniczącej Rady, to ono nie powinno trafiać  
na Kancelarię Ogólną, tylko powinno trafić do Biura Rady i Biuro powinno przekazać Pani 
Przewodniczącej, bo to pismo może być nawet poufne w sensie takim, że nie życzę sobie, 
żeby inne osoby po prostu o nim wiedziały (…) odsyłanie do Kancelarii Ogólnej byłoby 
moim zdaniem co najmniej niefortunne …”; radny wyraził również niezadowolenie  
z konieczności osobistego odbierania z Biura Rady w trybie pilnym powiadomień Wojewody 
Mazowieckiego o konieczności złożenia oświadczenia lustracyjnego przez radnych; radny 
powiedział też: „(…) wydaje mi się, że powinniśmy być szanowani jako radni i ja osobiście  
o to proszę”. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko wyjaśniła, że wypełniony oryginał 
„potwierdzenia odbioru Powiadomienia o konieczności złożenia oświadczenia lustracyjnego” 
należało niezwłocznie odesłać do Wojewody. 
 
Burmistrz Krzysztof Wnuk przypomniał, że Biuro Rady jest komórką organizacyjną Urzędu 
Miasta Marki, a nie Rady Miasta i w sensie służbowym podlega Burmistrzowi. Dodał,  
że radni i Rada Miasta to organ władzy publicznej, który działa jawnie i nie może mieć 
miejsca poufny obieg dokumentów pomiędzy radnymi i Biurem Rady. 
 
Na tym zakończono dyskusję. 
 
Pkt 18. Zamknięcie posiedzenia. 
 
O godzinie 1830  Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła VII sesję Rady 
Miasta Marki. 
 
protokołowała 
Małgorzata Mincberg 

Przewodnicząca Rady Miasta  
Maria Przybysz-Piwko 

 
 
 
 
 
 

 14



 

 15



PROTOKÓŁ Nr  7


z VII sesji Rady Miasta Marki, 


która odbyła się w dniu 18 kwietnia 2007 roku


O godzinie 1400 VII sesję Rady Miasta Marki otworzyła Przewodnicząca Maria Przybysz – Piwko,  przywitała wszystkich obecnych i stwierdziła quorum (listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 do protokołu). 


Porządek obrad doręczony radnym przedstawiał się następująco: 


1. Otwarcie sesji.


2. Przedstawienie porządku obrad.


3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.


4. Przyjęcie protokołu z VI sesji z dnia 21 marca 2007 roku.


5. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 45).


6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr V/23/2007 Rady Miasta Marki z dnia 21 lutego 2007 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2007 rok 
(Druk nr 51).


7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dla miasta Marki na lata 2008 – 2011 (Druk nr 46).


8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Markach (Druk nr 50).


9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Miasta Marki 
z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2007 (Druk nr 47).


10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne 
(Druk nr 42).


11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej 
(Druk nr 43).


12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym udziału w nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne 
(Druk nr 44).


13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w Markach 
(Druk nr 49).


14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Markach  
(Druk nr 48).


15. Zmiany w składach Komisji stałych Rady Miasta Marki.

16. Interpelacje i zapytania radnych.

17. Sprawy różne.

18. Zamknięcie posiedzenia.


Pkt 3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.


Nie zostały zgłoszone żadne wnioski w sprawie zmian do porządku obrad.


Pkt 4. Przyjęcie protokołu z VI sesji z dnia 21 marca 2007 roku.


Do chwili rozpoczęcia sesji radni nie wnieśli na piśmie żadnych poprawek, ani uzupełnień                 do protokołu, w związku z powyższym Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu Nr 6 z VI sesji Rady Miasta Marki          z dnia 21 marca 2007  roku.


Głosowanie


za przyjęciem protokołu – 19


przeciw – 0


wstrzymujących się – 1


W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych.


Protokół z VI sesji Rady Miasta Marki z dnia 21 marca 2007 roku został przyjęty.

Pkt 5. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 45).


Informacja o pracy Burmistrza od 13 marca do 11 kwietnia 2007 roku stanowi załącznik 
nr 2 do protokołu.


Burmistrz Janusz Werczyński udzielił odpowiedzi na pytania sformułowane przez radnego Jacka Orycha dotyczące punktu 4. oraz  radnego Jana Orłowskiego dotyczące punktu 
1. informacji.


Pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr V/23/2007 Rady Miasta Marki z dnia 21 lutego 2007 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2007 rok 
(Druk nr 51).


Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 3 do protokołu.


Burmistrz Janusz Werczyński omówił proponowane zmiany do uchwały budżetowej. 

Informacja o zmianach stanowi załącznik nr 4 do protokołu.


Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          w Druku nr 51. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu.


Radna Urszula Paszkiewicz zwróciła uwagę na pomyłkę w załączniku nr 6 do uchwały: 
w dochodach własnych szkół i wydatkach realizowanych z dochodów własnych omyłkowo środki Zespołu Szkół nr 1 zostały zapisane jako środki Zespołu Szkół nr 2 i na odwrót.

Skarbnik Sławomir Koc poprawił pomyłkę w załączniku nr 6 do omawianej uchwały.


Radny Tadeusz Skłodowski powtórzył pytania formułowane przez radnych podczas Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 


Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmieniającej uchwałę nr V/23/2007 Rady Miasta Marki z dnia 21 lutego 2007 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2007 rok (Druk nr 51).

Głosowanie


za podjęciem uchwały – 12


przeciw – 0


wstrzymujących się – 7


W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych.


Uchwała została podjęta, otrzymała Nr VII/36/2007 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu.


Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dla miasta Marki na lata 2008 – 2011 (Druk nr 46).


Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 7 do protokołu.


Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały. Podkreślił, że Wieloletni Program Inwestycyjny (WPI) może być corocznie aktualizowany. Szczególną uwagę zwrócił, m.in. na: program budowy dróg; rewitalizację wybranych obszarów miasta; realizację potrzeb oświaty – budowa hali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 4 oraz budowa nowego gimnazjum; potrzeby związane z budową wodociągów; rozbudowę obiektu sportowego przy ul. Wspólnej.

Jednocześnie Burmistrz zgłosił autopoprawkę wynikającą z uwag zgłoszonych przez radnych; wykreślić słowa: „przy ul. Wspólnej” na stronie 2 i 8 projektu uchwały w Dziale 801 Rozdziale 80101 § 6050 w pozycjach dotyczących budowy gimnazjum. 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          w Druku nr 46. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu.


W dyskusji głos zabrali:

- radny Grzegorz Młodzianowski i radny Ryszard Korotko, którzy poruszyli kwestię zagospodarowania terenu Szkoły Podstawowej nr 1  w roku 2009;


- radny Tadeusz Skłodowski, który złożył wniosek o poddanie pod głosowanie zadania inwestycyjnego w 2008 roku „budowa ciągu pieszo – jezdnego od ul. Sportowej”;


- radna Elżbieta Brzozowska, zdaniem której poprawa komunikacji na ul. Sportowej jest niezbędna,


- radny Bogusław Dąbkowski, który zaproponował, aby przesunąć na 2009 rok zadanie  „budowa ciągu pieszo – jezdnego od ul. Sportowej”,


- w kwestii ul. Sportowej głos zabrali również radni: Paweł Chojnowski, Marek Kroczek, Tadeusz Pasternak.

Burmistrz Janusz Werczyński wyjaśniał wątpliwości i szczegóły; przedstawił argumenty przemawiające za budową ciągu pieszo – jezdnego od ul. Sportowej (dogodna komunikacja do nowego Komisariatu, przychodni zdrowia, biblioteki, poczty – obecny stan jest zły).

Burmistrz zaproponował autopoprawkę polegającą na przesunięciu z roku 2008 na 2009 rok zadania inwestycyjnego:  „budowa ciągu pieszo – jezdnego od ul. Sportowej”.

Na tym zakończona została dyskusja w tym punkcie porządku obrad.


Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dla miasta Marki na lata 2008 – 2011 (Druk nr 46) wraz z autopoprawkami.


Głosowanie


za podjęciem uchwały – 12


przeciw – 1


wstrzymujących się – 7


W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych.


Uchwała została podjęta, otrzymała Nr VII/37/2007 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu.


Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Markach (Druk nr 50).

Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 10 do protokołu.


Burmistrz Janusz Werczyński przypomniał, że Ośrodek Pomocy Społecznej funkcjonuje  
w Markach od 1990 roku i gmina poprzez tę jednostkę realizuje swoje zadania wynikające 
z ustawy o pomocy społecznej z dnia 12 marca 2004 roku. Obecnie obowiązujący statut OPS uchwalony 1 lipca 1997 roku – Uchwałą Nr XLI/189/1997, ze względu na zmiany ustawowe, w niektórych punktach stał się nieaktualny. 


Burmistrz zgłosił następujące autopoprawki:

1. w § 2 uchwały zapis; „(…) Rady Miejskiej Marki (…)” zastąpić zapisem: „(…) Rady Miejskiej w Markach (…)”,


2. aby § 7 Statutu ust. 2 otrzymał brzmienie: „Czynności z zakresu prawa pracy wobec Kierownika Ośrodka wykonuje Burmistrz Miasta Marki.”,


3. aby w § 4 pkt 7 Statutu otrzymał brzmienie: „wykonywanie czynności związanych 
z dożywianiem dzieci”.

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          w Druku nr 50. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu


Burmistrz Janusz Werczyński udzielił odpowiedzi na pytania radnego Jana Orłowskiego 
i radnego Tadeusza Pasternaka.


Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Markach (Druk nr 50) wraz 
z autoporawkami.


Głosowanie


za podjęciem uchwały – 20


przeciw – 0


wstrzymujących się – 0


W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych.


Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr VII/38/2007 i stanowi załącznik nr 12 
do protokołu.


Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Miasta Marki 
z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2007 (Druk nr 47).

Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 13 do protokołu.


Burmistrz Janusz Werczyński przypomniał, że w dniu 21 lutego 2007 roku Rada Miasta uchwałą Nr V/24/2007 przyjęła program współpracy Miasta Marki z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
w roku 2007; w § 3 tej uchwały zapisane zostało, że „uchwała podlega ogłoszeniu 
w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego”, a w § 4, że „uchwała wchodzi 
w życie po upływie 14 dni od jej ogłoszenia”; Wojewoda Mazowiecki rozstrzygnięciem nadzorczym stwierdził nieważność tej uchwały, ponieważ w Dzienniku Urzędowym ogłasza się, m.in. akty prawa miejscowego, które zawierają przepisy ogólnie obowiązujące, a uchwała nr V/24/2007 nie jest aktem prawa miejscowego. 

Burmistrz wyjaśnił, że projekt uchwały zapisany w Druku nr 47 zawiera ten sam program, 
ale nie zawiera zapisów dotyczących publikacji.


Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty w Druku nr 47. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          w Druku nr 47. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko przedstawiła rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Mazowieckiego (kopia rozstrzygnięcia nadzorczego stanowi załącznik nr 16 
do protokołu).


Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.


Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie programu współpracy Miasta Marki z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2007 (Druk nr 47).


Głosowanie


za podjęciem uchwały – 19


przeciw – 0


wstrzymujących się – 0


W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych.


Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr VII/39/2007 i stanowi załącznik nr 17 
do protokołu.


Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne 
(Druk nr 42).

Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 18 do protokołu.


Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił projekt uchwały dotyczący sprzedaży nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne położonej w Markach przy 
ul. Małej nr ewid. 18/15 w obrębie 1-09 o powierzchni 12 m2 (sprzedaż w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości).

Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          w Druku nr 42. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu.


Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.


Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne (Druk nr 42).


Głosowanie


za podjęciem uchwały – 19


przeciw – 0


wstrzymujących się – 0


W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych.


Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr VII/40/2007 i stanowi załącznik nr 20 
do protokołu.


Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej 
(Druk nr 43).


Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 21 do protokołu.


Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił projekt uchwały dotyczący nieruchomości gruntowej stanowiącej własność osób fizycznych, położonej w Markach w rejonie 
ul. Legionowej oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr. ewid. 65/2 w obrębie 1-05 
o powierzchni 1614 m2.

Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          w Druku nr 43.


Opinia Komisji stanowi załącznik nr 22 do protokołu.


Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.


Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej (Druk nr 43).


Głosowanie


za podjęciem uchwały – 20


przeciw – 0


wstrzymujących się – 0


W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych.


Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr VII/41/2007 i stanowi załącznik nr 23 
do protokołu.


Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym udziału w nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne 
(Druk nr 44).

Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił projekt uchwały dotyczący udziału wynoszącego 
¼ części we współwłasności nieruchomości gruntowej stanowiącej mienie komunalne położonej w Markach przy ul. Fabrycznej, działka nr ewid. 12/2 w obrębie 5-05 
o powierzchni 1280 m2.

Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          w Druku nr 44. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 25 do protokołu.


Burmistrz Janusz Werczyński udzielił odpowiedzi na pytania radnych: Jana Orłowskiego, Grzegorza Młodzianowskiego, Kazimierza Kędzierskiego, Tadeusza Pasternaka i Bogusława Dąbkowskiego.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym udziału w nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne (Druk nr 44).


Głosowanie


za podjęciem uchwały – 15


przeciw – 0


wstrzymujących się – 5


W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych.


Uchwała została podjęta, otrzymała Nr VII/42/2007 i stanowi załącznik nr 26 do protokołu.


Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w Markach 
(Druk nr 49).

Kopia projektu uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 27 do protokołu.


Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że z inicjatywy mieszkańców proponuje 
się zmianę nazwy położonej w północnej części miasta Marki ulicy „Gwardii Ludowej” 
na nazwę „Michalicka”.


Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          w Druku nr 49. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 28 do protokołu.


Radny Bogusław Dąbkowski i Tadeusz Pasternak krytycznie odnieśli się do zaproponowanej nazwy ulicy „Michalicka”.


W krótkiej dyskusji głos zabrali również radni: Paweł Chojnowski i Paweł Adamczyk.


Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie wniosku w sprawie przesłania projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w Markach (Druk nr 49) 
do Komisji  Oświaty, Kultury i Sportu w celu ponownego rozpatrzenia.

Głosowanie


za przyjęciem wniosku – 10


przeciw – 9


wstrzymujących się – 1


W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych.


Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w Markach (Druk nr 49) został przesłany 
do Komisji  Oświaty, Kultury i Sportu w celu ponownego rozpatrzenia.

Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Markach  
(Druk nr 48).

Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 29 do protokołu.


Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że z inicjatywą nadania nazw ulicom wystąpili mieszkańcy, zgłaszając jednocześnie propozycje nazw (kopie pism stanowią załącznik nr 30 do protokołu):


1. pani Sylwia Kwas i pan Piotr Matusiak zaproponowali nazwę „ul. Husarii” dla drogi wewnętrznej przebiegającej prostopadle od ul. Onufrego Zagłoby do ul. Rocha Kowalskiego w Markach (dz. nr ew. 48/1 i 47/2 w obr. 5-07); 

2. pani Katarzyna Wojciechowska i pani Ewa Rogólska zaproponowały nazwę 
„ul. Urocza” dla drogi wewnętrznej przebiegającej prostopadle od ul Szkolnej 
do działki nr ewid. 33/2 w obrębie geodezyjnym 5-11 w Markach (dz. nr ew. 13/30 
w obr. 5-11).


Burmistrz zacytował również fragment ustawy o drogach publicznych: „drogi niezliczone 
do żadnej kategorii dróg publicznych, w szczególności drogi w osiedlach mieszkaniowych, dojazdowe do gruntów rolnych i leśnych, dojazdowe do obiektów użytkowanych przez przedsiębiorców, place przed dworcami kolejowymi, autobusowymi i portami oraz pętle autobusowe są drogami wewnętrznymi ”.


Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          w Druku nr 48. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 31 do protokołu.


Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.


Przewodnicząca Rady Maria Przybysz-Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie nadania nazw ulicom w Markach  (Druk nr 48).


Głosowanie


za podjęciem uchwały – 19


przeciw – 0


wstrzymujących się – 1


W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych.


Uchwała została podjęta, otrzymała Nr VII/43/2007 i stanowi załącznik nr 32 do protokołu.


Pkt 15. Zmiany w składach Komisji stałych Rady Miasta Marki.

Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 33 do protokołu.


Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetowo – Gospodarczej 
z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 34 do protokołu.


Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 35 do protokołu.


Przewodnicząca Rady Maria Przybysz–Piwko zacytowała ust. 2 i ust. 8 § 11 Statutu Miasta Marki: 


- ust.2. „Wyboru członków komisji rada dokonuje w odrębnych  głosowaniach zwykłą większością głosów .”

- ust.8. „Propozycje składu osobowego komisji oraz zmian w tym składzie przedstawia przewodniczący rady na wniosek radnych, klubów radnych lub komisji.”


Przewodnicząca Rady odczytała rezygnację z członkostwa w Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska radnego  Jana Orłowskiego – rezygnacja stanowi załącznik nr 36 do protokołu.


Radny Jan Orłowski w formie ustnej wycofał swoją rezygnację i zobowiązał się do złożenia pisma w tej sprawie.


Następnie Przewodnicząca Rady odczytała:


- pismo radnego Pawła Chojnowskiego w sprawie rezygnacji z prac w Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska, a wstąpienia 
do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz e-mail, w którym radny informuje o wycofaniu ww. pisma – pisma stanowią załącznik nr 37 do protokołu,


- pismo radnego Ryszarda Korotko w sprawie przeniesienia go z Komisji Oświaty, Kultury 
i Sportu do Komisji Budżetowo – Gospodarczej – pismo stanowi załącznik nr 38 
do protokołu, 

- pismo radnego Ryszarda Korotko w sprawie wycofania wniosku o powołanie Doraźnej Komisji ds. Transportu Autobusowego - pismo stanowi załącznik nr 39 do protokołu.


Przewodnicząca Klubu Radnych „Wspólnota Marki” Elżbieta Brzozowska w imieniu Klubu zgłosiła radnego Marka Mańka jako kandydata do składu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz do Komisji Budżetowo – Gospodarczej.

Radny Marek Mańk wyraził zgodę na udział w pracach obydwu Komisji.


Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie odwołania ze składu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu radnego Marka Kalisiaka z powodu wygaśnięcia mandatu radnego.


Głosowanie I


za odwołaniem radnego Marka Kalisiaka  – 19


przeciw – 0


wstrzymujących się – 0


W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych.


Radny Marek Kalisiak został odwołany ze składu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.


Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie odwołania ze składu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu radnego Ryszarda Korotko na skutek rezygnacji z udziału w pracach Komisji.


Głosowanie II


za odwołaniem radnego Ryszarda Korotko  – 14


przeciw – 1


wstrzymujących się – 4


W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych.


Radny Ryszard Korotko został odwołany ze składu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.


Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie powołania 
w skład Komisji Oświaty, Kultury i Sportu radnego Marka Mańka.      


Głosowanie III


za powołaniem radnego Marka Mańka  – 17


przeciw – 0


wstrzymujących się – 2


W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych.


Radny Marek Mańk został powołany w skład Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.


Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie odwołania ze składu Komisji Budżetowo – Gospodarczej radnego Marka Kalisiaka z powodu wygaśnięcia Mandatu radnego.

Głosowanie IV


za odwołaniem radnego Marka Kalisiaka  – 19


przeciw – 0


wstrzymujących się – 0


W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych.


Radny Marek Kalisiak został odwołany ze składu Komisji Budżetowo - Gospodarczej.


W związku z tym, że zostały zgłoszone dwie kandydatury na jedno wolne miejsce w składzie Komisji Budżetowo – Gospodarczej ustalono, że głosowania zostaną przeprowadzone 
w kolejności alfabetycznej: jako pierwszy kandydat radny Ryszard Korotko, jako drugi radny Marek Mańk. Jednocześnie  zdecydowano, że każdemu głosującemu przysługuje tylko jeden głos „za”.


Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie powołania 
w skład Komisji Budżetowo – Gospodarczej radnego Ryszarda Korotko      


Głosowanie V


za powołaniem radnego Ryszarda Korotko  – 8


przeciw – 7


wstrzymujących się – 3


W trakcie głosowania obecnych było 18. radnych.


Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie powołania 
w skład Komisji Budżetowo – Gospodarczej radnego Marka Mańka.      


Głosowanie VI


za powołaniem radnego Marka Mańka  – 10


przeciw – 6


wstrzymujących się – 2


W trakcie głosowania obecnych było 18. radnych.


W skład Komisji Budżetowo – Gospodarczej został powołany radny Marek Mańk.


Przewodniczący Klubu Radnych MSG „O Przyszłość Marek” Jacek Orych zgłosił radnego Ryszarda Korotko jako kandydata do Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska.


Radny Ryszard Korotko wyraził zgodę.


Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie powołania 
w skład Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska radnego Ryszarda Korotko.      


Głosowanie VII


za powołaniem radnego Ryszarda Korotko  – 18


przeciw – 0


wstrzymujących się – 0


W trakcie głosowania obecnych było 18. radnych.


Radny Ryszard Korotko został powołany w skład Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska.


Uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu otrzymała Nr VII/44/2007 i  stanowi załącznik nr 40 do protokołu.


Uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetowo – Gospodarczej otrzymała Nr VII/45/2007stanowi załącznik nr 41 do protokołu.


Uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska otrzymała Nr VII/46/2007 stanowi załącznik nr 42 do protokołu.


Radny Ryszard Korotko powiedział, że jest mu przykro, ponieważ nie został powołany 
w skład Komisji Budżetowo – Gospodarczej oraz, że: „ …bardzo by mnie ciekawiło zdanie każdego z Państwa, który głosował przeciwko mnie, przeciwko mojej kandydaturze 
do Komisji (…) Budżetowo - Gospodarczej dlaczego, żeby to po prostu uzasadnił, to jest bardzo ciekawe …”.   

W krótkiej dyskusji radni:


- Marek Mańk wyraził zdziwienie, oczekiwaniem radnego Ryszarda Korotko, ponieważ  radni nie mają obowiązku uzasadniania, dlaczego głosują „za” lub  „przeciw”;

- Jan Orłowski i Grzegorz Młodzianowski tłumaczyli, że korzystne byłoby, aby radny Ryszard Korotko, jako członek Komisji Rewizyjnej był również członkiem Komisji Budżetowo – Gospodarczej.


Radny Paweł Chojnowski zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji, ale jednocześnie powiedział, że „… przydałaby się realizacja mojego wniosku o powołanie doraźnej Komisji Statutowej, który gdzieś utknął; to że było głosowanie nad jakimś ciałem, to nie ma znaczenia; był mój wniosek, który dalszy ciąg powinien mieć …”

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko przypomniała, że na poprzedniej sesji w dniu 21 marca został powołany Zespół ds. Statutowych.


Radny Kazimierz Kędzierski poinformował, że w poprzedniej kadencji Rady był członkiem zespołu, który pracował społecznie przez 2 lata nad nowym Statutem. Radny zauważył, 
że gdy teraz został powołany Zespół ds. Statutowych, który również będzie pracował społecznie (nie będą wypłacane za tę pracę diety) to radny Chojnowski nie wyraził zgody na pracę w tym zespole.


Radny Paweł Chojnowski stwierdził, że jego wniosek „…musi stanąć na sesji i być odrzucony, po prostu …”

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko powiedziała, że na następnej sesji Rada Miasta jeszcze raz zajmie się wnioskiem radnego Pawła Chojnowskiego.

Pkt 16. Interpelacje i zapytania radnych.


Nie wpłynęła żadna interpelacja.

Nie zgłoszono żadnych pytań.

Pkt 17. Sprawy różne.


1.Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko:


1. odczytała pismo radnego Jacka Orycha kierowane do Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej „o dokonanie, w ramach prac podległej Komisji, analizy i oceny wykonanego w roku 2006 odwodnienia ulicy Dużej w Markach” – kopia pisma stanowi załącznik nr 43 do protokołu;

Pismo zostało przekazane Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki.


2. odczytała pismo Klubu Radnych MSG „O Przyszłość Marek” kierowane 
do Burmistrza Miasta „o wyrażenie zgody na udostępnienie kserokopii kompletu dokumentacji dotyczącej budowy drogi S – 8 oraz drogi S – 17 (Wschodniej Obwodnicy Warszawy), jak również o sukcesywne przekazywanie kserokopii nowej dokumentacji dotyczącej w/w tematów” – kopia pisma stanowi załącznik nr 44 
do protokołu;

Pismo zostało przekazane Burmistrzowi Miasta.


3. odczytała pismo Klubu Radnych MSG „O Przyszłość Marek” kierowane 
do Burmistrza Miasta „o wyrażenie zgody na udostępnienie kserokopii kompletu dokumentacji dotyczącej komunikacji autobusowej na terenie Miasta Marki oraz przekazywanie do Klubu Radnych MSG kserokopii nowej korespondencji 
i dokumentacji związanej ściśle z tematem komunikacji w naszym mieście” – kopia pisma stanowi załącznik nr 45 do protokołu;

Pismo zostało przekazane Burmistrzowi Miasta.


4. przedstawiła Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań Gminnego Planu Gospodarki Odpadami dla miasta Marki za lata 2004 – 2006 – kopia sprawozdania stanowi załącznik nr 46 do protokołu;


Sprawozdanie zostało przekazane Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska.


5. przedstawiała pismo Komisariatu Policji w Markach: „Charakterystyka zagrożeń rejonu działania Komisariatu Policji w Markach” – kopia pisma stanowi załącznik 
nr 47 do protokołu;


Pismo zostało przekazane Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska.


6. oczytała pismo podpisane przez Starostę Powiatu Wołomińskiego Macieja Urmanowskiego, w którym przekazuje wniosek Komisji Bezpieczeństwa i Porządku „aby w okresie najbliższych dwóch lat 2007 i 2008 odbyły się sesje Rad Gmin omawiające ocenę bezpieczeństwa i porządku publicznego w swojej gminie 
z udziałem (…)” m.in. przedstawicieli Prokuratury Rejonowej w Wołominie, Komendanta Powiatowego Policji w Wołominie, Komendanta Powiatowego PSP 
w Wołominie – kopia stanowi załącznik nr 48 do protokołu.

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego 
i Ochrony Środowiska Elżbieta Brzozowska poinformował, że w marcu br. odbyło się posiedzenie Komisji z udziałem przedstawicieli Komisariatu Policji w Markach 
i Komendy Powiatowej Policji w Wołominie.


7. odczytała zaproszenie na organizowany pod patronatem Burmistrza Miasta Maki 
w związku z obchodami 40 – lecia nadania praw miejskich w Mareckim Ośrodku Kultury wernisaż wystawy pt. „Prezentacje Plastyki Mareckiej 2007”,  który odbędzie się w dniu 22 kwietnia o godzinie 1600.

2.Radny Jacek Orych odtworzył nagranie dźwiękowe (dyktafon) reportażu z programu telewizyjnego Kurier Warszawski z dnia 24 marca br. dotyczącego zagospodarowania terenu fabryki Briggsów w Markach.


Zapytał również, czy bez udziału Rady Miasta zostały podjęte jakieś decyzje dotyczące współpracy z panem Wojciechem Trzcińskim w sprawie utworzenia w fabryce Briggsów centrum kulturalnego?

Zastępca Burmistrza Krzysztof Wnuk wyjaśnił, że dotychczas nie zostały podjęte żadne zobowiązania, a wszelkie informacje na temat możliwości utworzenia centrum kulturalnego na terenie dawnej fabryki Briggsów zostały przekazane Radzie Miasta. 

W dyskusji głos zabrali:


- radny Jan Orłowski poinformował, że są również inne oferty np. Fundacja Centrum Tańca Współczesnego chciałaby zagospodarować ten obiekt;

- radny Ryszard Korotko powiedział, że „są inne oferty (…); mówi się o wysokiej kulturze, 
a gdzie młodzież ma się bawić?”; dodał, że można w tym miejscu stworzyć np. Ośrodek Kultury Młodzieżowej dla Powiatu;

- radny Tadeusz Skłodowski powiedział, że Rada powinna być informowana o wszystkich ofertach; tematem powinna zająć się Komisja Oświaty, Kultury i Sportu i Komisja Budżetowo - Gospodarcza;


- radny Kazimierz Kędzierski stwierdził, że Rada zdecyduje, jakie środki i na jakie rozwiązanie w kwestii fabryki Briggsów przeznaczyć, a Burmistrz będzie zobowiązany 
do realizacji zadania. Każdy może przedstawić pomysł na zagospodarowanie tego obiektu, 
a Rada rozważy wszystkie oferty i wybierze najlepszą.

- Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko przypomniała, że pan Wojciech Trzciński proponuje kompleksowe zagospodarowanie całego obiektu i dlatego warto się nad tym zastanowić; dotychczas nie było ostatecznych ustaleń w tej kwestii, np. propozycja Trzcińskiego to sposób na zainteresowanie młodzieży inną ofertą kulturalną niż dyskoteka.


- radny Marek Mańk zwrócił uwagę, że to bardzo duże przedsięwzięcie i ogromne koszty;  jego zdaniem należy skorzystać z doświadczeń innych miast w tej dziedzinie, np. Łodzi 
i przystąpić do tego kompleksowo; należy liczyć się z tym, że inwestor, który nie dysponuje odpowiednim kapitałem na zagospodarowanie całego obiektu będzie oczekiwał dużego wsparcia od gminy;


- radny Marek Szczepanowski, w kwestii dyskoteki w Markach, poinformował, że w Markach  powstaje dyskoteka dla ponad 1000 osób przy ul Dużej (dawny PREMED).

3.Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko udzieliła odpowiedzi na pytania radnego Tadeusz Skłodowskiego i radnego Ryszarda Korotko dotyczące procedury składania oświadczeń lustracyjnych.

Zdaniem radnego Tadeusza Skłodowskiego istnieje problem z obiegiem dokumentów; radny powiedział m.in.: „(…) dla mnie osobiście, Panie Burmistrzu Biuro Rady, to jest Biuro 
dla nas; jeżeli ja pismo kieruję do Pani Przewodniczącej Rady, to ono nie powinno trafiać 
na Kancelarię Ogólną, tylko powinno trafić do Biura Rady i Biuro powinno przekazać Pani Przewodniczącej, bo to pismo może być nawet poufne w sensie takim, że nie życzę sobie, żeby inne osoby po prostu o nim wiedziały (…) odsyłanie do Kancelarii Ogólnej byłoby moim zdaniem co najmniej niefortunne …”; radny wyraził również niezadowolenie 
z konieczności osobistego odbierania z Biura Rady w trybie pilnym powiadomień Wojewody Mazowieckiego o konieczności złożenia oświadczenia lustracyjnego przez radnych; radny powiedział też: „(…) wydaje mi się, że powinniśmy być szanowani jako radni i ja osobiście 
o to proszę”.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko wyjaśniła, że wypełniony oryginał „potwierdzenia odbioru Powiadomienia o konieczności złożenia oświadczenia lustracyjnego” należało niezwłocznie odesłać do Wojewody.

Burmistrz Krzysztof Wnuk przypomniał, że Biuro Rady jest komórką organizacyjną Urzędu Miasta Marki, a nie Rady Miasta i w sensie służbowym podlega Burmistrzowi. Dodał, 
że radni i Rada Miasta to organ władzy publicznej, który działa jawnie i nie może mieć miejsca poufny obieg dokumentów pomiędzy radnymi i Biurem Rady.

Na tym zakończono dyskusję.

Pkt 18. Zamknięcie posiedzenia.


O godzinie 1830  Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła VII sesję Rady Miasta Marki.


protokołowała


Małgorzata Mincberg


Przewodnicząca Rady Miasta 


Maria Przybysz-Piwko
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